

Title (en)
Closure for medication bottle.

Title (de)
Verschluss für eine Medikamentenflasche.

Title (fr)
Fermeture pour flacon pharmaceutique.

Publication
EP 0578913 A1 19940119 (DE)

Application
EP 93103746 A 19930309

Priority
DE 4223205 A 19920715

Abstract (en)
A closure for a medication bottle comprises a sealing element which can be fitted onto the mouth of the medication bottle, is made of polymer material, and is pressed against the mouth by a metal beaded cap (1), the beaded cap (1) being provided with an opening (3) in the region of its base (2) and being severable in the edge region (4) by means of a tear-off tab (5) and being separable from the sealing element on the medication bottle. Inserted into the beaded cap (1), on the inside, is an intermediate base (6) which covers the opening (3) and is made of metal material, the intermediate base (6) having a tear-off section (8) which is at least partially congruent with the opening (3) and is provided with a gripping element (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Verschluß für eine Medikamentenflasche, umfassend ein auf die Mündung der Medikamentenflasche aufsetzbares Dichtelement aus polymerem Werkstoff, das von einer metallischen Bördelkappe (1) an die Mündung gepreßt wird, wobei die Bördelkappe (1) im Bereich ihres Bodens (2) mit einer Durchbrechung (3) versehen und im Randbereich (4) mittels einer Aufreißlasche (5) durchtrennbar und von dem Dichtelement an der Medikamentenflasche separierbar ist. In die Bördelkappe (1) ist innenseitig ein die Durchbrechung (3) überdeckender Zwischenboden (6) aus metallischem Werkstoff eingefügt, wobei der Zwischenboden (6) einen sich zumindest teilweise mit der Durchbrechung (3) überdeckenden und mit einem Griffelement (7) versehenen Ausreißabschnitt (8) aufweist. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 51/00

IPC 8 full level
A61J 1/05 (2006.01); **B65D 51/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 51/002 (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] US 5080245 A 19920114 - CONARD WILLIAM A [US]
• [Y] US 4265364 A 19810505 - BABA ISAMU
• [A] DE 1929797 A1 19700108 - WIMMER PHARMA GUMMI GMBH
• [A] FR 2395198 A1 19790119 - POHL METALL KUNSTSTOFF [DE]
• [A] US 3446170 A 19690527 - ANDERSEN ELI FRANK

Cited by
CN104169185A

Designated contracting state (EPC)
DE DK ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0578913 A1 19940119; DE 4223205 A1 19940120; JP H06154288 A 19940603

DOCDB simple family (application)
EP 93103746 A 19930309; DE 4223205 A 19920715; JP 17144193 A 19930712